
 
 
___________________________________________________________________________ 

1 
 

 
 

Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 
Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 22 maja 2024 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 22 maja 2024 r. zaplanowane zostało 

w formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym dniu oraz 

godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. studenckich 

dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano ankiety osiągnięć 

działalności dydaktycznej ośmiu pracowników zgłoszonych jako kandydaci do Nagrody 

Dydaktycznej Rektora UW, projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 7 Rady 

Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych w sprawie szczegółowych zasad 

procesu dyplomowania, projekt karty recenzji pracy dyplomowej, agendę spotkania 

oraz protokół z poprzedniego posiedzenia.  

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 22 maja 2024 r. zostało sporządzone 

nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili wszyscy 

uczestnicy posiedzenia.  

 

Na posiedzeniu obecni byli wszyscy członkowie Rady.  

___________________________________________________________________________ 

 

Agenda posiedzenia: 

 

1.    Przyjęcie porządku obrad 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3.    Informacje KJD 

4.    Wyłonienie kandydatów do nagrody dydaktycznej Rektora UW 
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5.    Zasady dyplomowania na WNE 

6.    Wytyczne dotyczące korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w procesie 

kształcenia – dyskusja  

7.    Sprawy różne 

___________________________________________________________________________ 

 
Ad 1. 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 15 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku. Nikt nie głosował przeciw. Głosu nie oddał jeden 

uczestnik. 

 

Ad 2. 
Przed posiedzeniem protokół został wysłany do wszystkich uczestników drogą 

mailową. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 15 osób. Nikt nie głosował 

przeciw. Głosu nie oddało trzech uczestników. Protokół przyjęto. 

 

Ad 3. 
 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego czyli informacji KJD. Poruszyła następujące kwestie: 

• 19 kwietnia obchodzono jubileusz prof. Ryszarda Kokoszczyńskiego.  

• 20 kwietnia na Kampusie Głównym odbył się Dzień Otwarty UW.  

• Na początku maja uruchomiony został uniwersytecki system IRK, który 

obsługuje rekrutację na studia.  

• 8 maja odbyło się doroczne posiedzenie Rady Pracodawców WNE, którego 

tematem przewodnim była renoma uczelni wyższej.  

• Dopracowano już wszystkie punkty umowy o podwójnym dyplomie z Università 

degli Studi di Milano Statale w Mediolanie. Umowa została przekazana 

odpowiednim organom obu uczelni do podpisu. 
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• W ramach projektu Laboratorium Wsparcia Dydaktyki (LWD) odbywają się 

spotkania SPA dydaktycznego i helpdesku. Uruchomione zostały też 

obserwacje zajęć dydaktycznych.  

• W dn. 17-18 maja zespół z WNE odbył wizytę na University of Sussex, gdzie 

rozmawiano o współpracy o charakterze badawczym oraz dydaktycznym.  

• 6 lipca odbędzie się uroczysta graduacja absolwentów WNE z bieżącego roku 

akademickiego.   

 

Informacje skomentowali kolejno: 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. ucz. 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. ucz. 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

 

Ad 4. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wyłonienia kandydatów do nagrody dydaktycznej Rektora. Podczas 

poprzedniego posiedzenia RD uzgodniono, że wyłonienie kandydatów będzie 

procedowane zgodnie z przetestowaną w ubiegłym roku procedurą. Poproszono więc 

zgłoszone osoby o wypełnienie formularza, w którym opisane zostaną warte 

odnotowania wymiary działalności dydaktycznej. Dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

przyjmowała kandydatury. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr hab. Sebastian Skuza, prof. ucz. 

- dr hab. Agnieszka Kopańska  

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. ucz. 



 
 
___________________________________________________________________________ 

4 
 

 

W wyniku dyskusji postanowiono przeprowadzić w sprawie anonimowe 

głosowanie obiegowe. 

 

Ad 5. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię zasad dyplomowania na WNE. Dyskutowano na temat zmian przedstawionych 

podczas poprzedniego posiedzenia i ujętych w projekcie przesłanym przed 

posiedzeniem.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. ucz. 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Paweł Sakowski 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. ucz. 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska, prof. ucz. 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Dagmara Mycielska 

 

Oprócz wcześniej omówionych kwestii, w toku dyskusji uzgodniono nowe 

wytyczne dotyczące hipotez i pytań badawczych w pracach licencjackich i 

magisterskich oraz nowe brzmienie pkt. 2 w formularzu recenzji (w części 

„merytoryczna ocena pracy”).  

Następnie na czacie spotkania został udostępniony link do głosowania nad 

zmianami w uchwale dotyczącej procesu dyplomowania na WNE. W głosowaniu 

wzięło udział 18 osób, wszystkie głosy były głosami za przyjęciem zmian. 
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Ad 6. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wytycznych dotyczących korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w 

procesie kształcenia. Zapowiedziała, że dyskusja na ten temat odbędzie się podczas 

następnego posiedzenia. Zasygnalizowała, że zasady powinny zostać ustalone 

najpóźniej we wrześniu tak, aby zarówno prowadzący, jak i studenci mieli możliwość 

zapoznania się z zasadami przed rozpoczęciem nowego roku akademickiego. 

 

Ad 7. 
W ramach spraw różnych poruszono kwestie: 

− korekt w listach zagadnień na egzaminy dyplomowe, 

− raportu dot. monitorowania procesu dyplomowania, 

− ofert od zagranicznych pracowników naukowych zainteresowanych wygłoszeniem 

wykładów na WNE. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Marcin Chlebus 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

 

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne 

posiedzenie zaplanowano w formie on-line na dzień 12 czerwca 2024 roku, na godzinę 

13:15. 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


